



# Dagsorden og Referat

**Emne:** Bestyrelsesmøde i november 2019

**Mødeleder:** Peter

**Referent:** Peter

**Dato:** Onsdag d. 6/11 2019

**Tid:** kl. 20.00 – 22.00

**Sted:** Lindegården, Volderslev Bygade 6 C

**Til stede:** Peter, Anders, Berit, Flemming, Jukke og Bo.

**Afbud fra:**  
Camilla

**Dagsorden:**

1. Godkendelse af referat fra sidste møde d. 22/8
2. Information fra formanden
  - a. OK og trafiksituationen
  - b. OK og stier og vandløb i skoven
3. Information fra kassereren
  - a. Bank
  - b. Medlemmer
4. Sti projekt
5. Fælles arrangementer
6. Nye projekter i 2019
7. Hjertestarter
8. Evt.
9. Næste møde

Dagsordens-punkt:	Konklusion:	Ansvarlig:	Deadline:
<b>1</b>	- Referatet godkendt enstemmigt	Alle	
<b>2.a</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- OK Sikker Skolevejs projektet gennemføres i 2019 med:               <ul style="list-style-type: none"> <li>o 2-1 vej på Dahlsvej m. 50km/t</li> <li>o 4-6 bump på bygaden m. 40 km/t</li> <li>o 2-1 vej på Lindvedvej m. 50-60 km/t</li> </ul> </li> <li>- Ribjerggård stien:               <ul style="list-style-type: none"> <li>o Ok holder den som "Græsflade" på max 15 cm højde. Klippehøjde 4-8 cm</li> <li>o OK er ansøgt om at opsætte skilt op så man kan finde den. Forslået navn "Genvejen" eller "Ribjerggårdstien".</li> <li>o Parkforvalter Trine Nilsen synes ideen er fin, men OK vil ikke prioriterer den. Det må vi gerne selv gøre i samarbejde med dem</li> </ul> </li> <li>- OK giver kun tilladelse til at opsætte "Legende børn" skilte ved private</li> </ul>	Anders/ Bo/Peter	Næste BM





	<ul style="list-style-type: none"> <li>- De 3 bænke kommer omk. 1. dec. og stilles op til foråret. De opmagasineres i laden på Lindegården. Ben nedstøbes i beton der kan hærde under vand.</li> <li>- Brændeskjul i kalmarbrædder er der penge til. Skovgruppens projekt til foråret.</li> <li>- Hvordan mellemfinansierer vi de sidste 30.000 kr.? <ul style="list-style-type: none"> <li>o Bo og Peter står for at mellemfinansierer, indtil vi kan få udbetalt pengene fra Friluftsrådet</li> <li>o Vi lægger stabilgrus under de 3 bænke og afventer med det lille bord-bænkesæt</li> </ul> </li> <li>- Peter har lavet udkast til INFO skilt+ Piktogram på pæl m. QR kode.</li> <li>- Opfordre Anders Rasmussen til at skrive privat på sit areal i skoven.</li> </ul>		
<b>5.</b>	<p>Fællesarrangementer:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Nye forslag til 2019: <ul style="list-style-type: none"> <li>o Der afholdes Volderslev affaldsindsamling med DN. Kan vi få Bramstrup med i 2020?</li> <li>o Skovtur med Odense Fortællerkreds?</li> <li>o Hygge for børn og forældre i skoven</li> <li>o Grill-hygge?</li> <li>o Sommerfest i skoven hvert 2. år og hvert 2. år hos en familie i landsbyen?</li> <li>o Fortælleaften om Volderslev – hvem kan fortælle Byens historie efter Folmer Hansen? <ul style="list-style-type: none"> <li>o Jukke spørger Knud Erik og Jørgen</li> </ul> </li> <li>o Aften m. folkedans?</li> <li>o Evt. Fynske dialekter (ny bog) med Anders W. Berthelsen</li> <li>o Juletræ tændes søndag d. 1. dec.? <ul style="list-style-type: none"> <li>o Julefest i gildestuen fredag d. 6.12 kl 17</li> <li>o Bo spørger Ane/Ida om børneaktiviteter</li> <li>o Peter spørger Odense Fortællekreds</li> <li>o Risengrød v. Flemming</li> <li>o Æbleskiver og Gløgg</li> </ul> </li> </ul> </li> </ul>	<p>Hele bestyrelsen</p> <p>Jukke</p> <p>Flemming/Bo /Anders</p> <p>Anders/Berit</p>	Løbende
<b>6.</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Nye projekter i 2019: <ul style="list-style-type: none"> <li>o Ingen</li> </ul> </li> </ul>	<p>Hele bestyrelsen</p>	



<p><b>7.</b></p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Bo undersøger forhold omkring drift og driftsøkonomi samt vedligehold af hjertestarter             <ul style="list-style-type: none"> <li>o Forbrug ca. 60 KW/år svarende til 180 kr./år. Betales pr. 31.12</li> </ul> </li> <li>- Bo sørger for kontakt samt førstehjælps kursus.             <ul style="list-style-type: none"> <li>o Korset holdes onsdag d, 22. januar.</li> </ul> </li> <li>- Vi fejre den nye hjertestarter efter vores førstehjælps kursus.</li> <li>- Regionens ordning med "hjerteløbere" undersøges.             <ul style="list-style-type: none"> <li>o INFO om det på hjertestarterkurset.</li> </ul> </li> </ul>	<p>Bo</p>	
<p><b>8.</b></p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi vil samarbejde med Niels Langkilde, Bramstrup Gods og andre om, at få etableret rekreative stier til Bramstrup Skov og til Højby skovene.</li> <li>- Keld, Steen, Lars og Peter har været til møde m. Sophy d. 28. august i grusgraven.             <ul style="list-style-type: none"> <li>o Peter har på bylaugets vegne efterfølgende sendt klage over mangelen efterbehandling til Region Syddanmark</li> <li>o Vi har fået svar fra regionen. BG Stones har ret til at udvinde grus frem til 2022 og pladsen skal derfor ikke være rømmet før 2023. En nærmere køreplan kommer sidst på året.</li> <li>o Korrespondance med Sophy Høj er sendt til bestyrelsen</li> </ul> </li> <li>- Camilla har desværre valgt at udtræde af bestyrelsen pga. manglende tid.</li> </ul>	<p>Hele bestyrelsen</p> <p>Peter</p>	<p>Løbende</p>
<p><b>9.</b></p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Dato for næste møde:             <ul style="list-style-type: none"> <li>o onsdag d. 15.01 kl. 20-22</li> </ul> </li> </ul>	<p>Bestyrelsen</p>	